
MUSTJALA KOOLI HOOLEKOGU

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL NR 1-2023-2024

Aeg: 08.11.2023 kell 15:00-16:45
Toimumiskoht: Mustjala Kool
E-kirja teel kutsutud: Margit Meinbek, Marii Maamägi; Ilme Kolter; Katrin Paumees; Talvo
Vinter; Aare Allik, Meelis Kaubi.

Koosoleku kokkukutsuja ja juhataja: Kristiina Paunel
Koosoleku juhataja: Marii Maamägi
Protokollija: Kristiina Paunel

Osalejad:
Marii Maamägi - lasteaia vanemate esindaja,
Margit Meinbek - kooli lastevanemate esindaja,
Ilme Kolter - kooli õpetajate esindaja,
Talvo Vinter- vilistlaste esindaja,
Aare Allik - Mustjala osavallakogu esindaja,
Meelis Kaubi - koolipidaja esindaja,
Kristiina Paunel - direktor.

Hoolekogu liikmetest ei osalenud:
Katrin Paumees - lasteaia õpetajate esindaja.

Päevakord:

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine.
2. Jooksvad küsimused.

Koosoleku käik:

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valmine:
Kristiina Paunel: Põhikooli ja gümnaasiumiseaduse § 73 lõike 9 kohaselt hoolekogu valiv
enda hulgast esimehe ja aseesimehe. Esimehe ja aseesimehe valimine on vormistatud eraldi
hoolekogu 8. novembri 2023. a otsusega nr 1
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mailto:kpaunel@gmail.com
https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv#:~:text=%C2%A0%20(9)%20Hoolekogu%20valib%20enda%20hulgast%20esimehe%20ja%20aseesimehe.%20Hoolekogu%20koosolekud%20toimuvad%20%C3%B5ppeaasta%20kestel%20v%C3%A4hemalt%20%C3%BCks%20kord%20nelja%20kuu%20jooksul.


Otsus: Hoolekogu esimeheks valiti Marii Maamägi. Otsuse poolt olid kõik koosolekust osa
võtnud hoolekogu liikmed. Hoolekogu aseesimeheks valiti Talvo Vinter. Otsuse poolt olid kõik
koosolekust osa võtnud hoolekogu liikmed.

Kohalolijatest ei soovi keegi olla hoolekogu koosoleku protokollijaks. Aare Allik teeb
ettepaneku, et sel korral võiks protokollida direktor ja edaspidi võiks seda rolli pakkuda hetkel
puuduvale Katrin Paumehele. Direktor nõustub sel korral protokollima.
Direktor annab koosoleku juhatamise üle Marii Maamägile.

2. Jooksvad küsimused:
● Marii Maamägi küsib, kas oleks võimalik lasteaia osas suurendada seal töötava

personali suurust, kuna lasteaias on palju väikeseid suuremat abi vajavaid lapsi ja
hetkel on personal ülekoormatud ning aega napib kõigi kohustuste täitmiseks.
Kristiina Paunel vastab, et on probleemist teadlik ja otsib lahendust ja on selles osas
pöördunud ka valla alushariduse nõuniku poole, kellelt ootab antud küsimuses
vastust. Loodetavasti saab lähinädalal selgust, kas oleks võimalik juurde teha 0,5
õpetaja abi kohta.

● Direktor toob välja mõned kooli-, hoolekogu- ja kogukonna koostöö võimalused ja
lähema aja jooksul koolis toimuvad sündmused, milles hoolekogu saaks olla
kaasatud. Tulemas on:

○ Kooli kokkutulek (22.06.24) juures abi osutamine näiteks järgmiste tegevuste
juures:

■ Heategevuslik kohvik (näiteks omaosaluse korjamine madalseiklusraja
projekti rahastusele).

■ Koolimaja ruumide ettevalmistamine kokkutuleku läbiviimiseks sh
mööbli paigutamine, väljapanekud kooliga seonduvast.

■ Ideed bändi kutsumise osas
■ Meenete ideed.
■ Kooli voldik.

○ 9. jaanuaril Kooli 85. juubel- kontsert külalistele
○ 5. veebruar Lasteaia 45 juubel, ehk ka lasteaia voldik vms
○ Detsember 2023. a– kooli oleks vaja tuua 5 väiksemat jõulukuuske, mis

kaunistaksid maja ja hiljem oleks dekoratsioonina jõuluetendusel
○ Pärimussuuna tegevuste ja kujundamise juures abistav roll – side

kogukonnaga abi juhendajate ja osalejate leidmisel, talgute ja töötubade
korraldamise juures abi, ideid.

○ Rahastuse otsimine madalseiklusrajale.
● Aare Allik pakkus välja, et kooli pärimussuuna kujundamisel võiks teemat laiendada

nii, et oleks veelgi rohkem kaasatud keskkonna teemad, lisaks juba mainitud
jätkusuutliku kalastuse teemadele ka metsa, rohealade, vee ja puhta õhuga
seonduvad tegevused.

● Järgmise koosoleku osas lepiti kokku, et edaspidi võiksid hoolekogu koosolekud
toimuda pigem neljapäeviti, sest see päev sobib paremini kõigile hoolekogu
liikmetele.

● Kristiina Paunel tuvustas hoolekogu liikmetele Saaremaa Vallavalitsuse plaani kolida
Mustjala raamatukogu koolimajja. Esialgse plaani kohaselt hakkaks raamatukogu
paiknema praeguses kahes alumises algklassi ruumis, sissepääsuga maja otsas
olevast uksest, läbi praeguse kooliõpilaste mänguruumi-fuajee. Kristiina Paunel tõi
välja probleemi, et see kahe klassi ees olev ruum on vahetundide ajal õpilaste poolt
väga tihedalt kasutatud. Õpilased viibivad seal alati sisejalatsites ja toariietes,
jooksevad ja ehitavad elementidest omale ronimisradu ja mängivad muid hoogsaid
mänge. Tänavariietes inimeste ja võibolla ka kehvasti liikuvate inimeste sattumine,



keset neid tegevusi võib olla häiriv nii lastele kui võimalikele raamatukogukülalistele.
Seda ruumi läbivad küll ka lasteaia laste vanemad, kuid üldjuhul on nende liikumine,
kas enne koolipäeva algust või esimese tunni ajal ja õhtul pärast koolipäeva lõppu.
Lisaks sellele ei käi lasteaia vanemad selles ruumis välisjalatsites.

Hoolekogu üksmeelne arvamus oli, et raamatukogu võiks neis kahes klassiruumis
olla juhul kui sissepääs raamatukokku ei oleks mitte alumise korruse fuajeest vaid
juba trepikojast, kuhu tõenäoliselt saaks teha otse ukse ühte klassi.

● Aare Allik tuletas meelde, et varasemal hoolekogu koosolekul on soovitud koolimaja
võimaluste ja ruumidega tutvuda ja millal seda teha võiks. Direktor pakkus selle
võimaluse välja kohe. Hoolekogu liikmed tutvusid direktori juhendamisel koolimaja ja
lasteaia ruumidega.

● Ringkäigu ajal tõdeti, et lahendust vajab lasteaia alumise magamisruumi
soojapidavuse probleem. Magamisruumi seina sisse evakuatsiooniteena lisatud uks
ei pea piisavalt sooja, mistõttu vajab ruum hetkel pidevat elektriga lisakütet jahedamal
aastaajal. Direktori sõnul selle teemaga küll juba tegeletakse, valla remondi spetsialist
on kursis ja küsib hinnapakkumisi. Võimalik, et lisaukse paigaldamine juhtub juba
2023 aastal.

/allkirjastatud digitaalselt/
Kristiina Paunel

protokollija
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